

Title (en)

AIR-TEXTURING MACHINE.

Title (de)

LUFTTEXTURIERMASCHINE.

Title (fr)

MACHINE A TEXTURER PNEUMATIQUE.

Publication

EP 0464055 A1 19920108 (DE)

Application

EP 90904595 A 19900321

Priority

DE 3909516 A 19890322

Abstract (en)

[origin: DE3909516A1] An air-texturing machine (1) useful for processing a plurality of yarns (5) to form a textured yarn (38) comprises a working plate (7) which constitutes the side wall in a machine frame (2). Delivery mechanisms (12, 13, 14, 25) and heating pins (15, 16, 17) project into the interior of the machine frame (2). The air-texturing nozzle (36) is slidingly arranged in an air-texturing unit (22).

Abstract (fr)

Une machine à texturer pneumatique (1) servant à traiter une pluralité de fils (5) pour former un fil texturé (38) comporte un plateau de travail (7) qui constitue la paroi latérale dans un bâti de machine (2). Des mécanismes d'alimentation (12, 13, 14, 25) et des goujons chauffants (15, 16, 17) font saillie dans l'intérieur du bâti de machine (2). L'ajutage de texturation pneumatique (36) est disposé coulissant dans une unité de texturation pneumatique (22).

IPC 1-7

D02G 1/16

IPC 8 full level

D02G 1/16 (2006.01)

CPC (source: EP)

D02G 1/16 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9011395A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 3909516 A1 19900104; DE 3909516 C2 19921001; DE 59004147 D1 19940217; EP 0464055 A1 19920108; EP 0464055 B1 19940105;
JP 3054652 B2 20000619; JP H04503834 A 19920709; WO 9011395 A1 19901004

DOCDB simple family (application)

DE 3909516 A 19890322; DE 59004147 T 19900321; DE 9000217 W 19900321; EP 90904595 A 19900321; JP 50463090 A 19900321